


姓 名	施晓琳	性别	女	
职 称	副教授	系别	管理工程系	
学 位	硕 士	电话	025-58606542	
E-mail	SXL89@njau. edu. cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	农村经济法律			
社会兼职	南京市人民检察院人民监督员			
承担项目	《农村社会保障制度立法研究》江苏省农机局科研基金(编号 GXS05023)			
学术成果	1、我国城乡居民收入差距与社会保障制度的建立，生产力研究，2009（11），1/1。P100-103. 2、农村宅基地使用权人的权利与义务，南京农业大学学报（社科版）2007（2），1/12007.P69--73.			
奖励荣誉	2010 年获南京农业大学工学院“大中华”奖教金； 2014 年获南京农业大学工学院“求精”奖教金。			

Teaching staff/ Personal information

Name	SHI Xiao-lin	Gender	Female	
Title	Adjunct Professor	Department	Department of management engineering	
Degree	Master	Telephone	025-58606542	
E-mail	SXL89@njau. edu. cn			
Unit address	P.B. 8, No. 40, Dianjiangtai Road	Post code	210031	
Research field	Rural economic law			
Social appointments	People's supervisor of Nanjing Municipal People's Procuratorate			
Research projects	Study on the legislation of rural social security system.The research fund of Agricultural Bureau of Jiangsu Province.(No. GXS05023)			
Academic achievements	1.Income Gap between Urban and Rural Residents and Improvement of Social Security System in China.Productivity Research.NO,11,2009.P100-103. 2..On People' s right and duty of rural residence land property.Journal of Nanjing Agricultural University(Social Sciences Edition),VOL7, NO.Jun, 2007.P69--73.			
Reward & honor	2010,Honorary of Greater China Research Grants, College of Engineering, Nanjing Agricultural University. 2014,Honorary of Qiuqing Research Grant,College of Engineering, Nanjing Agricultural University.			